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Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży (nr 42)
21 stycznia 2021 r.
Komisja Edukacji, Nauki i Młodzieży, obradująca pod przewodnictwem poseł 
Mirosławy Stachowiak-Różeckiej (PiS), przewodniczącej Komisji, rozpatrzyła:

– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia do 31 lipca 2021 r.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Daria Grochowska, Elżbieta Wojcie-
chowska i Robert Suszko – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):

Dzień dobry. Otwieram posiedzenie Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży. Witam pań-
stwa  posłów  obecnych  na miejscu  i łączących  się  zdalnie.  Informuję,  że posiedzenie 
zostało zwołane przez marszałek Sejmu na podstawie art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu 
po zasięgnięciu opinii przewodniczącej i będzie prowadzone z wykorzystaniem środków 
komunikacji elektronicznej.
W celu sprawdzenia łączności i kworum proszę o przygotowanie się do głosowania. 

Głosujemy. Proszę wciskać paluszkami przyciski w urządzeniach na sali, a jak głosować 
zdalnie, to wszyscy państwo wiedzą. Stwierdzam kworum.
Tym, którzy łączą się zdalnie, przypomnę, że otrzymali państwo instrukcję zgłoszenia 

się do dyskusji. Porządek dzienny obejmuje: rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji 
na okres od 1 stycznia do 31 lipca 2021 r. Przystępujemy do jego realizacji.
Informuję,  że projekt planu pracy Komisji  został przygotowany przez prezydium 

Komisji. W trakcie prac uwzględniliśmy: skierowane do Komisji projekty ustaw, tematy 
aktualnie zgłoszone przez posłów i propozycje z innych Komisji sejmowych, tematy nie-
zrealizowane w poprzednim półroczu, przekazane i planowane do przekazania Komisji 
informacje Najwyższej Izby Kontroli, propozycje tematów przesłane przez Ministerstwo 
Edukacji i Nauki.
W projekcie  planu  pozostawiono  też miejsce  na jego  uzupełnienie  o inne  tematy 

zlecone Komisji przez Sejm lub marszałka Sejmu oraz sprawy wynikające z bieżących 
potrzeb. Prezydium proponuje też rozpatrzenie niektórych tematów przez podkomisje 
stałe. Ich wykaz znajduje się na końcu projektu planu.
Otwieram dyskusję. Bardzo proszę, pan poseł Jacek Kurzępa.

Poseł Jacek Kurzępa (PiS):
Szanowna pani przewodnicząca, panowie wiceprzewodniczący, droga Komisjo, serdecz-
nie was witam. Cały pakiet spraw, które przedłożyłem i proponuję podkomisji do spraw 
młodzieży, wynika z faktu, że jesteśmy w sytuacji, w której pan Piotr Mazurek, minister 
pełnomocnik do spraw polityki młodzieżowej, z zespołem rady dialogu z młodym poko-
leniem, przygotowuje inicjatywę ustawodawczą dotyczącą usytuowania młodzieżowych 
rad przy jednostkach samorządu terytorialnego.
Prawdopodobnie, tak jak pani przewodnicząca powiedziała, w toku prac sejmowych 

zostanie to skierowane do nas, łącznie z komisją samorządu terytorialnego. Po to jest 
ta ofensywa na podkomisji do spraw młodzieży, żeby rozmawiać z młodymi ludźmi rów-
nież na te tematy.
Jednym z proponowanych tematów był temat, który nieustannie przewija się na roz-

maitych forach internetowych młodego pokolenia Polaków, czyli temat dotyczący tego, 
jak będziemy  żyć w czasie  postpandemicznym. Miałem okazję uczestniczyć  i śledzić 
debatę samorządów uczniowskich online, w której to debacie poruszano kwestie tego, jak 
funkcjonują i samoorganizują się samorządy uczniowskie w czasie pandemii i jak przy-
gotowują się do czasu postpandemicznego. Jest to wyraz niebywałej odpowiedzialności 
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i refleksyjności młodego pokolenia i stąd są te przedłożenia jako propozycje do programu 
podkomisji.
Wszystkie koleżanki i kolegów zachęcam do przyjęcia tych propozycji, a w momencie, 

kiedy uda nam się to przyjąć i przegłosować, do uczestnictwa w pracy tej podkomisji. 
Dziękuję bardzo.

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa chce jeszcze zabrać głos? Wobec tego zamykam dys-
kusję. Czy jest sprzeciw wobec przyjęcia wniosku o przyjęcie planu pracy Komisji Edu-
kacji, Nauki i Młodzieży na okres od 1 stycznia do 31 lipca 2021 r. w brzmieniu przedło-
żonym przez prezydium Komisji? Nie widzę. Stwierdzam, że Komisja przyjęła powyższy 
wniosek. Na tym porządek posiedzenia został wyczerpany. Zamykam posiedzenie.


